
 

PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I MOSS SEILFORENING 2022 

 

Moss Seilforening Klubbhus Søly 14. mars 2022 kl 1900.  

 

 

Sak 1 – Godkjenne de stemmeberettigede. 

 

Årsmøte ble satt med 43 stemmeberettigede 

 

Vedtak; De stemmeberettigede  ble enstemmig godkjent 

 

 

Sak 2 Velge: Dirigent, referent, samt 2 medlemmer til å underskrive protokollen og 

fungere som tellekorps. 

 

Innstilling fra hovedstyret: Hans Bjørn Paulsrud som dirigent, Truls Holm Olsen som referent, 

Per Christian Bordal og Hans Christian Grande til å undertegne protokoll og fungere som 

tellekorps. 

 

 

Vedtak; Innstillingen ble enstemmig godkjent 

 

 

3. Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden.  

 

 Vedtak; Innkalling, saksliste og forretningsorden ble enstemmig godkjent 

 

 

4. Behandle seilforeningens årsmelding, herunder utvalgsårsmeldinger.  

 

Formannen redegjorde for utvalgte aktiviteter i 2021 og planlagte aktiviteter i 2022 og svarte 

på spørsmål. Det ble for øvrig vist til utfyllende informasjon i de ulike års- og 

utvalgsmeldinger gjengitt i Signal 

 

Vedtak: Årsberetningen for hovedstyret, anleggsutvalget, jollegruppe samt tur og hav 

ble tatt til orientering. 

 

5. Behandle seilforeningens regnskap i revidert stand.  

 

Kasserer gjennomgikk revidert regnskap, med driftsregnskap og balanse og svarte på 

spørsmål. Det ble vist til revisjonsberetning fra BDO og kontrollkomite. 

 

Vedtak; Revidert regnskap ble enstemmig godkjent 

 

6. Behandle innkommende forslag og saker.  

 

a) Forslag fra Anders Hverven om endrede kriterier for tildeling båtplass 6a 

 

Vedtak: Forslagsstiller trakk forslag på årsmøte under henvisning til at dette var blitt 

behandlet på et tidligere årsmøte og blitt avvist der. 

 

b) Styrets forslag til endret avtalestruktur for båtplass  6b 



 

Vedtak; Enstemmig godkjent 

 

7. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 

  

 

 Styrets forslag til medlemskontingent for 2022 ble enstemmig godkjent. 

 

Etter debatt i årsmøte endret styret forslaget slik at kontingent for 2023 skal være 

uendret i forhold til 2022. 

 

Årsmøte ga fullmakt til gruppestyrene til å fastsette treningsavgift for gruppenes 

aktiviteter. 

 

 

8. Vedta seilforenings budsjett for 2022 

 

Kasserer redegjorde for forslag til budsjett. Utgiftene til reparasjon av molo er høye, 

men ligger foreløpig innenfor budsjett som er utarbeidet og godkjent for dette. Det ble 

reist spørsmål om vi har likviditet til å gjennomføre prosjektet. Dette ble besvart 

bekreftende.  

 

Foreningen har med bistand fra BDO gjennomgått reglene for mva. 

Hovedkonklusjonen er at vår forening ikke er mva pliktig slik den nå er innrettet.  

 

Vedtak: Budsjett for 2022 ble enstemmig godkjent 

 

9. Vedta Seilforeningens organisasjonsplan (det er ingen endringer siden forrige årsmøte). 

 

 Vedtak: Saken ble tatt til orientering 

 

10. Behandle seilforeningens lov (det er ingen endringer siden forrige årsmøte) 

 

a. Det bes om at årsmøtet i samsvar med anbefaling fra NIF, gir Hovedstyret i Moss 

Seilforening fullmakt til å oppdatere loven i samsvar med fremtidige endringer i NIFs 

regelverk og lovnorm for idrettslag. 

 

Vedtak. Enstemmig vedtatt 

 

11. Foreta valg:  

  Innstilling fra valgkomite ble presentert av Hans Christian Grande. 

Dirigenten påpekte at det var uheldig at innstillingen ikke var sendt ut med 

saksdokumentene og kun ble presentert direkte i møte. Valgkomiteen tok dette til 

etterretning.  

 

   



 

 
 

Innstillingen ble enstemmig godkjent. 

 

 

Moss 09.04.2022 

 

 

 

 

 

      
Per Christian Bordal                                                                         Hans Christian Grande                   

 

 


